
Delegatska vprašanja in
pobude

Na skupnem zasedanju zbora združenega dela in zbora krajev-
nih skupnosti, ki je bilo 8. februarja, so delegati postavili tudi
nekaj delegatskih vprašanj in pobud.

0 Dušan Dolinar, delegat KS Zadobrova-Sneberje je postavil
naslednje delegatsko vprašanje:

»Vprašanje se nanaša na zaprtje Zadobrovške in Sneberske ceste.
Krajani ugotavljamo, da je po dolgotrajnem zavzemanju in ob
pomoči občine Ljubljana Moste-Polje le prišlo do začetka del na
Sneberski in Zadobrovški cesti. Ob začetku je zaradi neorganizira-
nega in nestrokovnega zaprtja in nerešenih obvoznic prišlo do velike
materialne škode za kmete kot tudi krajane. Obvoze se je organizi-
ralo po domala privatnih poteh, ki niso utrjene niti protiprašno
zaščitene, saj so si jih naredili krajani za dostop do lastnih domov in
do polj. Tako se tudi ni upoštevalo strokovnih mnenj miličnikov, ki
poznajo obseg prometa in zmogljivost cestišč. Saj se zaradi enosmer-
nih cestišč postavlja miličnike v vlogo žandarjev, ki skriti za kozolci
s senom postavljajo zasede, namesto da bi lahko s preventivnim
delom, dajan/i nasvetov, kako najlažje in najhitreje priti z enega dela
KS v drugi del in tako odigrati njihovo vlogo v interesu ljudstva.
Zato ponovno naslavljamo na upravne organe pobudo, da se uredi
dostop v vzhodni del Ljubljane tudi po Letališki cesti. Istočasno pa
naprošamo strokovne delavce občine, da nam pomagajo od komu-
nale dobiti ustrezne terminske plane za izvajanje komunalnih del
v naši KS ter da se nadzorni organ sestane z našo komisijo za
komunalna vprašanja, da ugotovimo kje smo in čemu je potrebno
posvetiti še posebno pozornost, da se dela čimpreje zaključijo, za
kar še posebej naprošamo za pomoč občinski upravni orgac s tovari-
šem Piškurjem na čelu.«

0 Boris Vrščaj, delegat 8. konference delegacij - Papirnica
Vevče, je posredoval naslednjo delegatsko pobudo:

»Delegacija in delavski svet Papirnice Vevče zahtevata, da se
obratovalni čas Ljubljanske banke PE Vevče podaljša do 15. ure.«

0 Stane Keber, delegat KS Zadvor je postavil naslednje
delegatsko vprašanje:

»Kdaj bo prišlo do razlastitve žemljišč zaradi razširitve pokopa-
lišča v Sostrem?

0 Dušan Dolinar, delegat KS Zadobrova-Sneberje je postavil
naslednje delegatsko vprašanje:

»Kaj se dogaja s Fužinskim gradom, za katerega smo v tej
skupščini dali vrsto predlogov, nimamo pa povratne infonnacije
o realizaciji, pa čeprav so se za njegovo izkoriščenost zainteresirali
različni uporabniki od kulturnih, družbenih, zasebnikov in v novej-
šem času bi bilo možno ceio s sovlaganjem tujcev rešiti propadajoč
kulturni objekt iz naše zgodovine.«


